
Ekskurzija dijakov Srednje šole Slovenj Gradec in Muta (program Ekonomski tehnik, 

E2, E4, ET1, ET2) v Poštni logistični center v Mariboru (PLC Mb) 

in v podjetje Paradajz, d. o. o. v Renkovcih 

 

V sredo, 12. 10. 2022, je 46 dijakov s 4 učitelji (spremljevalci) izvedlo ekskurzijo na dve 

lokaciji: 

1. Najprej smo obiskali Poštni logistični center v Mariboru. Vsi udeleženci ekskurzije so 

po izvedbi povedali, da so zelo zadovoljni, ker so imeli možnost vpogleda v poslovanje 

in delovne procese logističnega centra (nekaj vtisov pripenjam spodaj). Prijazen sprejem 

s strani g. Proharta in g. Kalana ter dobra organizacija izvedbe predstavitve je dijake in 

učitelje navdušila. Še posebej prijetno presenečeni pa smo bili ob prejetju promocijskih 

darilc, ki smo jih vsi udeleženci dobili ob koncu obiska.  

 

 
 

Vtisi dijakov: 

 

»Bilo je zelo zanimivo, saj je bilo to nekaj novega zame. Zanimalo me je, kako dostava v resnici 

poteka ter po kakšnem postopku pridejo reklame in paketi do nas. V PLC sem dobila vpogled 

v to.« 

 

Laura  

 

»Zdelo se mi je zelo zanimivo, ker si nisem predstavljala, kako delajo v PLC. Bilo je tudi zelo 

izčrpno.« 

Denisa 

 

»Vtisi po obisku Poštnega logističnega centra v Mariboru so zelo pozitivni. Dobila sem veliko 

novih informacij, predvsem o spletnem nakupu, saj veliko nakupujem preko spleta. Odnos vseh 

zaposlenih do nas je bil zelo spoštljiv in prijazen.« 

Lana 



»Všeč mi je bilo, kako so se za nas potrudili in nam nazorno pokazali, kako PLC deluje.« 

 

Ana 

 

»Ekskurzija v Poštni logistični center Maribor je bila poučna, veliko stvari so nam razložili in 

pokazali, kako delujejo. Prej nismo imeli predstave, koliko logistike in organizacije je potrebno 

za dostavo pošiljk.» 

Luka 

 

»V poštnem logističnem centru Maribor mi je bila najbolj všeč predstavitev gospoda, ki nas je 

popeljal skozi njihovo »proizvodnjo«. Tudi predstavitev, ki smo jo poslušali v sejni sobi, se mi 

je zdela zelo poučna in zanimiva.«  

 

Lara 

»Najbolj zanimivo je bilo, ko smo si šli ogledat stroje. V spominu mi je ostal stroj, ki se vozi 

okoli palet in jih ovija s folijo, ker s tem prihrani delo ljudi in pa stroj, ki zloži reklame po 

kupih.« 

 

Zala 

 

»Možnost vpogleda v poštno poslovanje razširi obzorja znanja in pokaže, kako logistika deluje 

v praksi, ne le na papirju.« 

Laura 

 

»Najbolj zanimivo je bilo, ko smo si dejansko šli ogledat vse hale tega centra. Videli smo, kako 

stroji sami razvrstijo pisma in pakete po naslovih in koliko kilometrov je treba narediti v enem 

dnevu, da lahko v najkrajšem možnem času odpošljejo vse pošiljke, tudi tiste, ki so v najbolj 

oddaljenem kraju.« 

 

Gloria 

 

»Všeč mi je bilo predavanje v sejni sobi, saj so nam dobro predstavili vse podatke o poslovanju. 

Zabaven je bil tudi ogled njihovega procesa, kjer so nam tudi vse podrobno opisali.« 

 

Nace 

 

»V predstavitvi PLC mi je bilo všeč, ker so nas popeljali čez njihov proces dela in ga tudi 

razložili.« 

 

Teja 

 

»Predstavniki pošte so nam zelo dobro predstavili vse dejavnosti ter nam tudi predstavili proces 

delovanja. Imela sem se zelo lepo.«  

 

Manjola 

 

 



2. Po odmoru za kosilo, ki so ga udeleženci imeli v trgovskem centru Europark, smo se 

odpravili v Renkovce, v rastlinjake paradižnika Lušt. Zaposleni so nam predstavili 

posebnosti vzgoje in pridelave paradižnika, prednosti in slabosti take podjetniške 

dejavnosti, prodajo, načine promocije,… Po razlagi vseh zanimivosti pa je sledila 

degustacija paradižnika.  

 

 
 

Izvedba ekskurzije je dala vpogled v procese v praksi, pomenila pa je tudi druženje in izvedbo 

pouka na drugačen način. Da so take ekskurzije pri dijakih dobro sprejete, dokazuje tudi 

dejstvo, da so se ekskurzije udeležili vsi dijaki (100 % udeležba)😊. 

 

        Organizatorka ekskurzije: 

        Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon. 


